# Hengyi Industries Sdn Bhd 恒逸实业(文莱)有限公司

## DOC. 文件

#### HYBN-2024-009

## Notice on Result of The Year Excellence Award 2024 关于 2024 年度评优结果的通报

To all Departments,

各部门:

In the year 2024, all employees have upheld the spirit of dedication and collaboration and contributed outstandingly to the smooth and efficient operation of the company. To set an example, after a rigorous and orderly evaluation process, the year excellence award 2024 evaluation results are now notified and commended:

在即将过去的 2024 年里,全体员工秉持着敬业与协作的精神,为公司的平稳高效运行贡献了卓越力量。为表彰先进,树立楷模,经严谨有序的评优程序评定,现将 2024 年度评优结果予以通报表彰:

## 1. Best Employee Award

- 一、优秀员工奖
- (1) First Prize (10 people)
  - (一) 一等奖 (10 人)

Peng Liang from the Scheduling and Dispatch Department, Deng Xian

Lin from the Equipment Management Department, Xu Wen Jun from the HSE Department, Guo Xiao Gang from the No. 1 Refinery Department, Kong Qing Zhan from the No. 2 Refinery Department, Zhang Li Qiang from the No. 3 Refinery Department, Zhao Yong from the No. 4 Refinery Department, Wen Zeng Liang from the Power Department, Li Jian Hua from the Electrical Operations Department, and Qiang Ke Hua from Equipment Maintenance Department.

计划调度部彭亮、机械动力部邓咸林、HSE 管理部许文军、炼油一部 郭晓纲、炼油二部孔庆站、炼油三部张立强、炼油四部赵永、热电部文增良、电气运行部李建华、设备检修部强克华。

## (2) Second Prize (10 people)

## (二) 二等奖 (10 人)

Yang Yi Jue from the Finance Department, Li Liu Hui from the No. 3 Refinery Department, Luo Rui Xin from the No. 4 Refinery Department, Du Fang Yong from the Power Department, An Bao Qiang from the Port & Storage Department, Deng Wen Tao from the Utilities Department, Yang Xin from the Quality Analysis Department, Duan Xiang Ming from the Electrical Operation Department, Xu Ming Zhou from the Instrument Control Department, and Yang Da Ke from Equipment Maintenance Department.

财务管理部杨奕珏、炼油三部李流辉、炼油四部罗瑞新、热电部杜方 勇、港务储运部安保强、公用工程部邓文涛、质量检验部杨鑫、电气运行 部段祥明、仪表控制部徐铭洲、设备检修部杨大可。

## (3) Third Prize (10 people)

## (三) 三等奖(10人)

Teo Boo Min from the CEO's Office, Gao Yan Na from the Human Resources Department, Dk Elina Fadzillah Pg Kamaluddin from the Commercial Department, Sun Xiao Bing from the Materials and Supplies Department, Zhang Jie from the Scheduling and Dispatch Department, Dong Wen Wen from the Equipment Management Department, Zhang Qiang from the HSE Department, Wang Xu from the Port & Storage Department, and Qiao Ding from the Utilities Department and Lim Siau Nee from Instrument Control Department.

总经理办公室张武敏、人力资源部高艳娜、商务部 Dk Elina Fadzillah Pg Kamaluddin、物资装备部孙晓兵、计划调度部张杰、机械动力部董雯雯、HSE 管理部张强、港务储运部王旭、公用工程部乔丁、仪表控制部 Lim Siau Nee。

## 2. Best Group Award

## 二、先进集体奖

(1) First Prize (5 groups)

## (一) 一等奖 (5 组)

The Planning Team of the Scheduling and Dispatch Department, the Static Equipment Team of the Equipment Management Department, the Safety Management Team of the HSE Department, the Adsorption Tower Rotary Valve Special Care Operation Team of the No. 3 Refinery Department, and the Fitter Shift 2 of the Equipment Maintenance

#### Department.

计划调度部计划团队、机械动力部静设备专业、HSE 管理部安全管理团队、炼油三部吸附塔转阀特护运行小组、设备检修部钳工二班。

#### (2) Second Prize (6 groups)

#### (二) 二等奖 (6 组)

The Hydrocracking Shift 2 in the No. 2 Refinery Department, the Reforming Unit Technical Team in the No. 3 Refinery Department, the Flexi-coking Shift 2 in the No. 4 Refinery Department, the Boiler Shift 2 of Power Department, the Technical Team of the Utilities Department, and the Operation Shift 2 of the Instrument Control Department.

炼油二部加氢裂化二班、炼油三部重整装置技术团队、炼油四部焦化 装置三班、热电部锅炉二班、公用工程部技术组、仪表控制部运行二班。

## (3) Third Prize (6 groups)

#### (三) 三等奖 (6 组)

The Hydrocracking Site Emergency Repair Support Team of the Materials Supplies Department, the Fire Fighting Team of the HSE Department, the Process Team of the No. 1 Refinery Department, the Single-Point Mooring Team of the Port & Storage Department, the Shift Integrated Team of the Quality Analysis Department, and the Photovoltaic Project Construction and Commissioning Team of the Electrical Operations Department.

物资装备部加裂抢修现场支持组、HSE 管理部消防大队、炼油一部工 抄报: 恒逸石化股份有限公司人力资源部 艺技术组、港务储运部单点系泊班组、质量检验部综合白班、电气运行部光伏项目施工调试组。

We hope this sets a great example for all employees and together we will create more brilliant achievements in 2025!

望全体员工以先进为榜样,携手共进,2025年创造更为辉煌的业绩!

Hengyi Industries Sdn Bhd 恒逸实业(文莱)有限公司 December 10<sup>th</sup>, 2024